
Platform APG staakt belangenbehartiging 

 
 
ALPHEN AAN DEN RIJN - Het Alphens Platform Gehandicaptenbeleid (APG) stopt eind deze maand. 
Dat maakte de stichting dinsdag bekend tijdens een persconferentie. 
Door Lisa van der Linden – Leidsch Dagblad - 10-5-2016, 16:27 (Update 10-5-2016, 16:27) 
 
Door een opeenstapeling van gezondheidsproblemen binnen het bestuur is het niet meer mogelijk 
om nog langer door te gaan met de bijna veertig jaar oude stichting. 
 
Voormalig voorzitter Marjanne Meijerink moest eind vorig jaar al noodgedwongen het stokje 
overgeven aan oud-wethouder Hub van Wersch. ,,Met bloedend hart moeten we constateren dat het 
niet meer kan’’, zegt hij in restaurant De Vrienden aan de Uranusstraat in Alphen aan den Rijn. ,,Het 
liquideren van het APG is een verlies voor de gemeente. Dit einde is eigenlijk ontzettend onverwacht. 
We zouden volgend jaar ons jubileum gaan vieren, maar dat gaat nu niet lukken.’’ 
 
De stichting onderbrengen bij een andere organisatie lukt volgens Van Wersch niet. ,,Het is te 
complex. De kracht van de stichting is dat het bestuur bestaat uit mensen met een beperking. Daar 
heeft het APG belang bij. Het is herkenbaar voor de doelgroep en de buitenwereld weet precies waar 
we voor staan.’’ 
 
Het APG voortzetten en het bestuur vervangen door nieuwe en gezonde mensen, eventueel zonder 
beperking, zien de huidige bestuursleden niet zitten. Het inwerken duurt twee tot drie jaar, maar nog 
veel belangrijker is de kwaliteit en ervaring van leden. ,,Wij kunnen niet bestaan met mensen zonder 
beperking. Die denken heel anders dan wij’’, vertelt Meijerink. ,,Als we ergens een gat hadden gezien 
om verder te gaan, dan hadden we dat gedaan.’’ 
Versterking 
 
Jarenlang zoekt de belangenorganisatie al naar een versterking van het bestuur, maar zonder succes. 
De stichting stopt liever, dan dat ze op een lager pitje doorgaan. ,,Dan zijn we een zwaar 
gehandicapte organisatie, in plaats van een organisatie vóór zwaar gehandicapten.’’, zegt Van 
Wersch. 
 
De bestuursleden maken zich grote zorgen over wat gaat gebeuren met het gehandicaptenbeleid. 
Meijerink verwacht dat Alphense gehandicapten over een jaar huilend bij de gemeente op de stoep 
staan. ,,Over wat er allemaal misgaat.’’ In Alphen aan den Rijn zijn naar schatting 12.000 
gehandicapten, van wie 300 donateur zijn van het APG. 
 
Meijerink is 23 jaar lang voorzitter geweest van de stichting. ,,Iedereen moet de hulp nu zelf gaan 
oppakken en daarom zijn wij zo bezorgd. We waren altijd heel laagdrempelig.’’ Het APG richt zich op 
toegankelijkheid voor gehandicapten, geeft voorlichting op scholen en adviseert de gemeente. 
 
De bestuursleden zijn blij met wat ze de afgelopen jaren bereikt hebben, zoals bijvoorbeeld een 
goede toegankelijkheid van het Castellum en het Rijnplein. 


